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Beste griffie,

Voor het aankomende Presidium zouden wij als D66 een aantal punten ter discussie willen brengen;

* wijzigigingen APV en bijlages 
Op dit moment wordt er in de APV veranderingen goed aangegeven met 'wat was en wat wordt'. Verder worden alle 
wijzigingen met rood aangegeven. Heel duidelijk. Daarnaast wordt er een bijlage met toelichting meegestuurd. 

Verzoek voor de volgende keer, of deze toelichting die in de bijlage zit, verwerkt kan worden in de 'wat was-wat wordt' 
overzicht, zodat je één document hebt, dat sneller en efficienter leest en waardoor je meteen de redenen ziet waarom er iets 
is gewijzigd.

* beantwoording technische vragen niet gerelateerd aan de raadsagenda
Af en toe stellen wij technische vragen die niets te maken hebben met de termijnagenda of de lopende raadsagenda. Het valt 
ons op dat de tijdsduur qua beantwoording heel verschillend is. De ene keer binnen drie weken, de andere keer bijna 3 
maanden. Er is totaal geen samenhang te vinden. 

Verzoek, of er duidelijke afspraken in het process (met deadlines) voor de beantwoording technische vragen gemaakt kunnen 
worden want de huidige werkwijze werkt niet.

* verbetering website gemeente Heerhugowaard
Het is al vele malen eerder aangegeven, hoe zit het met de verdere verbetering van de gemeentelijke website?
Als voorbeeld neem ik de website van de gemeente Alkmaar of Hoorn. Je hebt daar een dashboard waarna verder kunt klikken 
op een desbetreffende pagina die vriendelijker en overzichtelijker is om te lezen of documenten, moties etc. op te zoeken. Ook 
staan bij technische vragen, politieke vragen en moties de verwachte datum afdoening.

Alkmaar
https://alkmaar.raadsinformatie.nl/dashboard

Hoorn
iBabs Online

iBabs Online

Groeten,
Mcihael Feelders
Fractievoorzitter D66 Heerhugowaard
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